
IZVADAK IZ ZAPISNIKA
SA 16. SJEDNICE OPINSKOG VIJEA OPINE ZEMUNIK DONJI,

ODRANE 22. oujka  2012. G. S POETKOM U 19,00  SATI U  OPINSKOJ VIJENICI

NAZONI:
Predsjednik opinskog vijea  Ivica ari

Opinski vijenici: Borislav Krnevi , Jure Fabijan, Pavao Alvir, Ivica Miljani, Marjan 
Marui, Milivoj Krnevi, Ivica Drai, Tomislav ari, Mate ankovi, eljko Buljat, 
Grujica Vii, Milorad Mati

OSTALI NAZONI:
Josip Marui, opinski naelnik 
ime Vickovi, opinski donaelnik
Dragan Danii, opinski donaelnik
Snjeana urkovi, voditelj zapisnika 

Predsjednik opinskog vijea pozdravio je nazone vijenike, otvorio  16. sjednicu  
Opinskog vijea, te utvrdio da postoji  kvorum u odnosu na odredbu Statuta. 

S 9 glasova ZA I 2 PROTIV  prihvaen je zapisnik sa 15. sjednice opinskog vijea. 

Jednoglasno je  prihvaen dnevni red.

                                                                  RASPRAVLJALO SE: 

Po 1. toki

S 8 glasova ZA I 5 PROTIV donesena je   Odluka  o komunalnoj naknadi. 

Po 2. toki

Jednoglasno su  donesene   Izmjene i dopune Odluke o komunalnom doprinosu.

Po 3. toki

Jednoglasno je  donesena  Odluka  o autotaksi prijevozu. 

Po 4. toki



Jednoglasno je  donesena  Odluka o usvajanju nacrta zatite i spaavanja za Opinu 
Zemunik Donji.

Po 5. toki
          
Jednoglasno je  donesena  Odluka o analizi stanja sustava zatite i spaavanja na 
podruju opine Zemunik Donji za 2011. g. 

Po 6. toki

Jednoglasno je donesena  Odluka o donoenju smjernica za organizaciju i razvoj sustava 
zatite i spaavanja na podruju opine Zemunik Donji . 

Po 7. toki

S  10 PROTIV I 3 SUZDRANA nije prihvaen Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti 
“Liburniji” d.o.o.  za poveanje cijene usluga prijevoza putnika u upanijskom prometu 

Po 8. toki

Jednoglasno je  donesena  Odluka  o davanju suglasnosti Vodovodu d.o.o. Zadar  na   
Odluku o cijeni vodne usluge javne vodoopskrbe.

Po 9. toki

Jednoglasno su  donesene    izmjene i dopune  Odluke  o obraunu i naplati naknade za 
razvoj

Molbe I albe:
1. Opa bolnica Zadar – zamolba za financijsku pomo
Jednoglasno je donesena odluka o jednokratnoj pomoi opoj bolnici Zadar u 
visini od 10.000,00 kn za nabavu ultrazvunog ureaja za Odjel pedijatrije

2. Jadran metal- zamolba za izdavanje suglasnosti  za gospodarenje otpadom
       S 12 glasova PROTIV  i 1  SUZDRANIM nije data suglasnost 

3. Ragbi klub Zadar – zamolba za koritenje portskog terena u Smokoviu
       S 12 glasova ZA  i 1  PROTIV  data je suglasnost za koritenje igralita u 
       naselju   Smokovi na  rok od 10 godina. 

4. Gordana Krnevi – zamolba za pomo
Jednoglasno je donesena odluka o jednokratnoj pomoi sukladno mogunostima. 



AKTUALNI SAT:

- Grujica Vii – Predlae  financijsku pomo Dragoljubu Prostranu

Josip Marui: sukladno mogunostima

- Tomislav ari-
1. Predlae ienje javnih bunara, postavljanje 
metalnih vijenaca I pumpi za vodu  s obzirom da dolazi suno   
razdoblje

 2. Ima primjedbu na vijenika Matia da pretjeruje s komentarima  I
             I  oduzima vrijeme ostalim vijenicima koji se  javljaju za rije.
            3. Dokle je dolo plaanje komunalne  naknade za Zranu luku I dali 
           je nova zgrada na Zranoj luci  dobila suglasnost?

           Josip Marui, nije data suglasnost, a protiv Zrane luke je pokrenut 
           upravni spor za neplaanje komunalne naknade. 

       -   eljko Buljat: Kad e biti mlaa grupa u Nogometnom klubu Zemunik 

       -   Josip Marui: obratite se NK  Zemunik 

- Mate ankovi:
1. to je s portskom dvoranom

                2.    to je s pothodnikom
                3.    Koji su radovi izvedeni na sv. Kati

-Josip Marui
1. Europska investicijska banka  zatraila je od Ministarstva regionalnog razvoja  
dopunu podataka tj. Opravdanost investicije za portsku dvoranu 03. veljae 2012.g. 
to smo i dostavili, te  oekujemo povratnu informaciju I poziv za potpisivanje 
ugovora. 
Pothodnik- sreuje se dokumentacija za lokacijsku dozvolu. U tijeku su u istu svrhu 
izmjene I dopune PPU-a opine Zemunik Donji. 

2. Sv. Katarina je gotova, pregovara sa sveenikom da se otvori. Ostali su stolarski 
radovi.

- Pavao Alvir: Predlae ureenje poljskog puta od  Gradine  prema Smrdelju.
 I ima primjedbu na poljski put put do bunara u Smrdelju koji je  je uniten od 
izvoaa radova prilikom izgradnje vodovodne mree. 



Josip Marui. Izvoai su duni sve  dovesti u prvobitno stanje,a  poljski put od  
Gradine do Smrdelja nije u tako loem stanju. 

eljko Buljat: predlae ureenje poljskog putat :  Bunarine-Mostine

Sjednica je zakljuena u  21:00 sati. 

   ZAPISNIK VODILA                                                                 PREDSJEDNIK OPINSKOG VIJEA
      Snjeana urkovi                                                                                      Ivica ari


